
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Margecanoch konaného dňa 29.06.2017 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny  

Neprítomní : Ing.D.Jakubišin, Ing.J.Vaščura, Ing.Ľ.Fidler, M.Keruľ 
   
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Petrik. Privítal poslancov na 
zasadnutí OZ, uznal obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Podľa pozvánky  
predložil návrh programu zasadnutia OZ: 

1. Otvorenia zasadnutia 

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesenia 

4. Pripomienky a návrhy občanov 

5. Projekt: Regenerácia vnútrobloku Margecany       

6. Došlé žiadosti  

7. Rôzne –návrh na ocenenie predsedu KSK 

8. Diskusia 

9. Schválenie uznesenia 

10. Záver 

Program zasadnutia OZ bol všetkými prítomnými poslancami jednohlasne schválený. 

 

K bodu číslo 2 - Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

Starosta obce: 

- navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Ing.E.Novotovú a M.Zvirinského, 

- do návrhovej komisie navrhol poslancov Mgr.M.Dubeckého a JUDr.Ľ.Šimu. 

Predložený návrh schválili všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu číslo 3 – Kontrola uznesenia 
Kontrolu plnenia uznesení previedol Mgr.M.Dubecký. Konštatoval, že na rokovaní OZ 

dňa 14.06.2017 OZ neprijalo žiadne poverujúce uznesenie. 
 

K bodu číslo 4 – Pripomienky a návrhy občanov 

 JUDr.Ľ.Šima – žiadal vysvetliť, prečo pre školský rok 2017/2018 bolo do MŠ pri ZŠ 

s MŠ v Margecanoch prijatých len 9 detí. 

 Starosta obce – hlavný dôvod je priestorový, tiež neprekročenie legislatívou povolený 

maximálny počet detí v jednotlivých oddeleniach MŠ. O prijatí dieťaťa do MŠ rozhoduje 

výlučne riaditeľka ZŠ s MŠ, bez konzultácie so starostom. Mám informácie, že sa jedná o silný 

ročník detí, takže preto je to problém, ktorý už ďalšie roky nemusí byť problémom. Aby sa 

uspokojil záujem prijímania detí do MŠ do budúcna, obec podala projekt na rozšírenie 

priestorov MŠ.  

 JUDr.Ľ.Šima – upozornil na necitlivé orezanie stromov pracovníkmi VSE na ulici Olše. 

 Ing.J.Kováč – navrhol výrub poškodeného duba kvôli bezpečnosti pri multifunkčnom  

ihrisku pri ZŠ s MŠ. Starosta navrhol ešte pred výrubom stromu získať odborné stanovisko 

dendrológa. 

 

 

K bodu číslo 5 – Projekt: Regenerácia vnútrobloku Margecany.  



 Ing.J.Magda predložil poslancom OZ ŽoNFP na regeneráciu vnútroblokového priestoru 

za bytovým domom na ul.Školská. Obec už dávnejšie plánovala tento priestor využiť na tento 

účel. Po diskusii poslanci OZ predloženie ŽoNFP schválili. 

Hlasovanie : 5-0-0 
Uznesenie č.26/A1 : OZ schvaľuje predloženie ŽoNFP za účelom realizáciu projektu 

„Regenerácia vnútrobloku Margecany“, realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok na zlepšenie environmentálnych aspektov v mestách a 

mestských oblastiach prostredníctvom budovania prvkov zelenej infraštruktúry a adaptáciou 

urbanizovaného prostredia na zmenu klímy ako aj zavádzaním systémových prvkov znižovania 

znečistenia ovzdušia a hluku, Kód výzvy: IROP-PO4-SC431-2017-16“, ktorého ciele sú v 

súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja obce s výškou 

celkových oprávnených výdavkov 179 915,60 €;  

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci, teda vo výške 8 995,78 €. 

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

K bodu číslo 6 – Došlé žiadosti 

 Do dňa konania OZ neboli obci doručené žiadne žiadosti. 

 

K bodu číslo 7 – Rôzne –návrh na ocenenie predsedu KSK 

 Ing.E.Novotová - komisia sociálna, školstva, kultúry, mládeže a športu na zasadnutí dňa 

27.06.2017 navrhuje OZ schváliť podanie návrhu na udelenie Ceny predsedu  Košického 

samosprávneho kraja alebo Plakety predsedu Košického samosprávneho kraja pre 

Mgr.Vojtecha Foglara pri príležitosti 70. výročia jeho životného jubilea. Poslanci návrh 

jednohlasne schválili. 

Hlasovanie : 5-0-0 
Uznesenie č.26/A2 : OZ schvaľuje podanie návrhu na udelenie Ceny predsedu Košického 

samosprávneho kraja alebo Plakety predsedu Košického samosprávneho kraja  pre Mgr. 

Vojtecha Foglara. 

  

K bodu číslo 8 – Diskusia 

 Starosta obce informoval: 

 s prestavbou dolnej sály KD sa začne 22.7.2017. Z tohto dôvodu navrhol schválením 

rozpočtového opatrenia zabezpečiť na rekonštrukciu sály finančné prostriedky, 

 o programe „Dňoch obce Margecany 2017“, 

 o povinnosti obce zabezpečiť pre domácnosti kompostéry na spracovanie biologického 

odpadu. 

 Ing.O.Machilová OZ predložila návrh rozpočtového opatrenia č.3. Poslanci OZ 

k rozpočtovému opatreniu nevzniesli žiadne pripomienky a pozmeňujúce návrhy a predložené 

rozpočtové opatrenie schválili. 

Hlasovanie : 5-0-0 
Uznesenie č.26/A3 : OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.3. 

  

K bodu číslo 9 – Schválenie uznesenia 

 

Uznesenie číslo: 26 



A. S c h v a ľ u j e    

1. - predloženie ŽoNFP za účelom realizáciu projektu „Regenerácia vnútrobloku Margecany“, 

realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na 

zlepšenie environmentálnych aspektov v mestách a mestských oblastiach prostredníctvom 

budovania prvkov zelenej infraštruktúry a adaptáciou urbanizovaného prostredia na zmenu 

klímy ako aj zavádzaním systémových prvkov znižovania znečistenia ovzdušia a hluku, Kód 

výzvy: IROP-PO4-SC431-2017-16“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom 

obce a platným programom rozvoja obce s výškou celkových oprávnených výdavkov 

179 915,60 €;  

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci, teda vo výške 8 995,78 €. 

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

2. podanie návrhu na udelenie Ceny predsedu Košického samosprávneho kraja alebo Plakety 

predsedu Košického samosprávneho kraja  pre Mgr Vojtecha Foglara. 

3. rozpočtové opatrenie č.3 

 

K bodu číslo 11 – Záver 

 Zasadnutie OZ s poďakovaním ukončil starosta obce Ing. Igor Petrik. 

 

Zapísal:  Mgr. Miroslav Dubecký  ........................... 

 

 

Overovatelia: Ing. Eva Novotová  ........................... 

 

                        Miroslav Zvirinský  ........................... 

 

 

Ing. Igor Petrik – starosta obce  ........................... 

 

 


